
  PROTOKÓŁ  NR XVII/2004
sesji Rady Gminy Poświętne, odbytej w dniu 18 czerwca 2004 roku
w godzinach 15 00 – 19 05 w Zespole Szkół Samorządowych w Poświętnem.

Obecni wg załączonych list obecności.
Przewodniczył radny Andrzej Małachowski – Przewodniczący Rady Gminy.
Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta Gminy z okresu między sesjami.
5. Podjęcie uchwał:
• w sprawie ustalenia opłat za usługi komunalne,
• w sprawie uchwalenia statutu GOPS,
• w sprawie zmian w budżecie gminy,
• w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Poświętne,
• w sprawie wskazania banku sprawującego obsługę finansową gminy.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania i wolne wnioski.

Ad. pkt 1. Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Małachowski otworzył XVII
sesję Rady Gminy i na podstawie listy obecności radnych, stwierdził quorum do
podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał wszystkich radnych, sołtysów,
zaproszonych gości  i obecnych na sali.
Na sesji nieobecny był radny Sławomir Goska.
Ad. pkt 2. Przewodniczący obrad poinformował, że proponowany porządek
obrad został radnym przesłany. Zapytał, czy są wnioski dotyczące zmiany
porządku obrad. 
Radny Marian Grzegorski złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad przez
dodanie przed punktem 6 zagadnienia dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie
uchwalenia planu rozwoju lokalnego gminy Poświętne na lata 2004-2006.
Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek radnego M. Grzegorskiego pod
głosowanie.
Za przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie
zaproponowany po zmianie porządek obrad.
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od
głosu. Porządek obrad został przyjęty.
Ad. pkt 3. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty przy 12 głosach za i 2
wstrzymujących się.
Radny Zdzisław Serafin wyjaśnił, że wstrzymał się od głosu, gdyż nie
przeczytał protokołu przed sesją. Zapytał Przewodniczącego Rady Gminy kiedy
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 można zapoznać się z protokołem z sesji.  
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że protokół z ostatniej sesji jest zawsze
wyłożony do wglądu przed każdą sesją oraz można się z nim zapoznać 
w Urzędzie Gminy na stanowisku d/s obsługi rady u Pani Sobczyk.
Ad. pkt 4. Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami.
Poinformował o ważniejszych wydarzeniach i dokonaniach w działalności
gminy.
Radny Andrzej Pawlik poprosił Wójta o wyjaśnienie powodu zatrudnienia 
w Urzędzie Gminy absolwentki z Opoczna.
Wójt wyjaśni że w Urzędzie Pracy w wykazie absolwentów były tylko dwie
osoby z terenu gminy: absolwentka polonistyki i absolwent muzyki. Ponieważ
do pomocy na okres wakacji w księgowości potrzebna była osoba z
wykształceniem o profilu finansowym urząd pracy wskazał osobę z Opoczna.
Do pracy w GOK-u została zatrudniona absolwentka polonistyki.
Radny Jerzy Tulin stwierdził, że na poprzedniej sesji dokonywano zmiany w
preliminarzu wydatków komisji antyalkoholowej, przeznaczając pewną kwotę
na zatrudnienie pracownika. Zapytał czy w związku z zatrudnieniem
absolwentki do świetlicy GOK te środki zostaną niewykorzystane.
Wójt potwierdził, że środki z komisji nie będą przeznaczone na zatrudnienie
absolwentki, gdyż pieniądze na ten cel będzie refundował urząd pracy.
Pani mgr Anna Duraj – Sekretarz Gminy wyjaśniła, że mówiąc o zatrudnieniu
dwóch osób przez Wójta do Urzędu Gminy powstaje niejasność, ponieważ te
dwie osoby nie są zatrudnione przez Urząd Gminy lecz urząd pracy i tylko na
czas odbywania stażu. Jedna Pani, która będzie odbywać staż w księgowości
jest zatrudniona na 4 m-ce, natomiast Pani, która będzie odbywać staż w GOK
jest zatrudniona na 6 m-cy.
Radny Marian Grzybek odnosząc się do informacji przestawionej przez Wójta
na temat zatrudniania osób do prac interwencyjnych przy melioracji rowów na
Błotach Brudzewskich i w Dębie, zapytał dlaczego robi się meliorację rowów
tylko  w tych dwóch wsiach a nie w innych.
Wójt wyjaśnił, że największe skupisko rowów i łąk jest na Błotach i w rejonie
rzeki Giełzówki. WZIR zasugerował i wskazał te dwa obiekty do oczyszczania
rowów melioracyjnych. Jeśli pracownicy oczyszczą rowy w tych wsiach to będą
również czyścić w innych.
Ad. pkt 5. Pani mgr Anna Duraj – Sekretarz Gminy wyjaśniła, że po konsultacji
z organem nadzoru w Piotrkowie Tryb. odstąpiono od zamiaru uchwalenia opłat
za usługi komunalne przez radę gminy, ponieważ uchwała taka została by
uchylona. Dlatego został przygotowany projekt uchwały w sprawie przekazania
uprawnień Wójtowi Gminy Poświętne do ustalania wysokości cen i opłat za
usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie 
z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej jednostek gminy. Wójt
otrzymując od rady gminy takie upoważnienie będzie podejmował decyzję
 w formie zarządzenia.
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Radni nie wnosili uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała Nr XVII/95/04 w załączeniu
do protokołu.
Radny Zdzisław Serafin zasugerował, by ustalić taką kwotę za przyłącze
wodociągowe i kanalizacyjne, by opłata nie była niższa od tej, którą płacili
mieszkańcy gminy przy wodociągowaniu lub kanalizowaniu danej wsi, za
przyłączenie się do wodociągu lub kanalizacji.
- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu GOPS przedstawiła Pani
Elżbieta Podlasek – kierownik GOPS.
W dyskusji głos zabrali:
Radny Czesław Sobczyk odnosząc się do projektu statutu GOPS, zapytał
dlaczego jest w § 11 w ust.4 dyspozycja dla kierownika GOPS o zatrudnianiu i
zwalnianiu pracowników.
Pani mgr Anna Duraj – sekretarz gminy wyjaśniła, że sprawy zatrudniania i
zwalniania będą konsultowane z Wójtem, ale kierownik ma prawo do
zatrudniania i zwalniania swoich pracowników oraz ponosi za nich
odpowiedzialność.
Radny Andrzej Pawlik stwierdził, że nie zgadza się ze stanowiskiem Pani
Sekretarz i zaproponował  by w § 11 ust.4 po wyrazach:”Pozostałych
pracowników zatrudnia i zwalnia kierownik”  na końcu dopisać: „w
uzgodnieniu z Wójtem Gminy Poświętne”. 
Następnie zaproponował by w § 11 ust.5 na początku zdania zamiast: „Wójt
Gminy upoważnia kierownika do podpisywania i wydawania decyzji..” zmienić
na: „Wójt Gminy według własnego uznania upoważnia kierownika GOPS do
podpisywania pism i decyzji”.
Pani mgr Anna Duraj – sekretarz gminy wyjaśniła, że od każdej decyzji służy
prawo wniesienia odwołania i nie jest ważne, czy decyzje podpisuje wójt czy
kierownik.
Radny Jerzy Tulin stwierdził, że zapisy w projekcie statutu są słuszne, bo
wynika z nich podległość. Kierownik jest od tego, by decydować o sprawach
GOPS. Postawił wniosek by zostawić statut w takim stanie jaki został
zaproponowany.
Radny Andrzej Kowalik stwierdził, że kierownicy chcą decydować o wszystkim
ale gdy brakuje pieniędzy to idą do Wójta .
Zaproponował  w § 11 ust. 4 na końcu zdania dopisać „w uzgodnieniu z
Wójtem”.
Radny Andrzej Pawlik postawił wniosek by przegłosować następujące
poprawki do statutu GOPS: 
1/ w § 11 ust. 4 na końcu zdania dopisać „w uzgodnieniu z Wójtem Gminy
Poświętne”,
2/  w § 11 ust.5 zamiast: „Wójt Gminy upoważnia kierownika” wpisać : ”Wójt 
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Gminy udziela upoważnienia kierownikowi”.
Innych poprawek nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaproponowane
poprawki.
Za pierwszą poprawką głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.
Poprawka została przyjęta.
Za drugą poprawką  głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.
Poprawka została przyjęta.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Poświętnem.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.
Uchwała Nr XVII/96/04 w załączeniu do protokołu.
 - Pani Jadwiga Wójcicka – skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały           
w sprawie zmian w budżecie gminy. Poinformowała, że zmiany dotyczą
ponadplanowych dochodów i dotacji od wojewody. Zwiększono wydatki na
zadania zlecone od wojewody i zadania własne, w szczególności na budowę
drogi gminnej Dęba – Buczek i budowę chodników.
W dyskusji głos zabrali:
Radny Andrzej Pawlik stwierdził, że  w obecnej chwili widać, że budżet
tegoroczny jest nieźle zaplanowany. Musimy jednak zapłacić dodatkowe
pieniądze na drogę, gdyż od maja wszedł 22% podatek vat.
Radny zapytał, czy w tym roku musimy zapłacić wykonawcy za drogę.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że zapłata musi nastąpić w tym roku.
Innych pytań nie było.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie zmian w budżecie i układzie wykonawczym w 2004 roku. Podczas
głosowania obecnych na sali było 13 radnych.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.
Uchwała została przyjęta. Uchwała Nr XVII/97/04 w załączeniu do protokołu.
- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Poświętne
przedstawiła Pani Elżbieta Sobczyk – ins. d/s gospodarki ziemią i obsługi rady.
Radni nie wnosili uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała Nr XVII/98/04 w załączeniu
do protokołu.
- Projekt uchwały w sprawie wskazania banku prowadzącego obsługę bankową
gminy Poświętne przedstawiła Pani Jadwiga Wójcicka – skarbnik gminy.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XVII/99/04 
w załączeniu do protokołu.
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- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu rozwoju lokalnego Gminy
Poświętne na lata 2004-2006 przedstawiła Pani Elżbieta Lasota – insp. d/s
budownictwa.
Poinformowała, że uchwalenie  takiego planu jest dla gminy niezbędne,
ponieważ jest on wymagany przy składaniu wniosków o środki strukturalne
Unii Europejskiej. Na wcześniejszej sesji radni otrzymali ankiety w celu
wskazania kolejności realizacji planowanych inwestycji. Poprosiła Wójta
Gminy o przedstawienie wyników z zebranych ankiet.
Wójt przedstawił wyniki ankiet inwestycyjnych.
• Wyniki pierwszej ankiety dotyczącej inwestycji (poza drogami) wskazały do

realizacji następujące zadania według pierwszeństwa realizacji:
1/ Modernizacja budynku szkoły w Poświętnem (pełna termoizolacja,
wymiana kotła c.o. na ogrzewanie olejowe, remont instalacji grzewczej,
modernizacja pokrycia dachowego) oraz przyszkolnych obiektów sportowych
i  terenów zieleni.
2/ Modernizacja budynku świetlicy w Studziannie  wraz z terenem wspólnoty
z przystosowaniem go na obiekt rekreacyjno-sportowy.
3/ Kontynuacja budowy kanalizacji sanitarnej z rozbudową istniejącej
oczyszczalni ścieków.
4/ Zagospodarowanie terenów zielonych, wykonanie parkingów, oświetlenia,
ławek, małej architektury – placu Św. Marka i urządzenie parku rekreacyjno-
wypoczynkowego.

• Wyniki drugiej ankiety dotyczącej dróg gminnych, wskazały do realizacji
następujące drogi w kolejności ich realizacji:
1/ Budowa drogi gminnej asfaltowej przez wieś Wólka Kuligowska.
2/ Budowa drogi gminnej przez wieś Brudzewice Zanart i Iły z nakładką na
istniejącym dywaniku w ciągu tych wsi.
3/ Budowa drogi gminnej asfaltowej przez wieś Anielin.
4/Budowa drogi gminnej asfaltowej przez wieś Buczek z nakładką na
fragmentach zniszczonych.
W dalszej kolejności budowa drogi gminnej przez wieś Brudzewice Kolonia.

Radny Andrzej Pawlik wyraził wątpliwość, czy budżet gminy wytrzyma tyle
inwestycji i czy można tak dużo planować. Stwierdził, że należy mierzyć siły na
zamiary. 
Zwrócił się z pytaniem do rady, czy należy narzucać innej radzie zadania do
2013 roku. 
Radny Jerzy Tulin stwierdził, że rozmawiał z radnymi do 2 maja br. tj. do
terminu złożenia ankiet i wtedy większość z nich deklarowała, że jako drugie
zadanie wejdzie do realizacji zagospodarowanie terenu na placu Św. Marka.
Tymczasem wyniki ankiety okazały się inne.
Radny stwierdził, że Urząd Gminy i jego otoczenie jest wizytówką gminy i
należałoby zrobić tam porządek. Budynki Urzędu Gminy są zaniedbane, 
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budynek skupu zwierząt też jest w złym miejscu i należałoby go przenieść na
bazę GS-u.  Boisko jest przy szkole i można z niego korzystać.  
Radny zaproponował, by przegłosować po kolei każde zadanie.
Radny Marian Grzegorski zaproponował, by przegłosować 4 zadania na dwa
lata: dwie drogi i dwie inne inwestycje.
Radny Andrzej Kowalik zapytał, czy kwestia kolejności dróg budzi
wątpliwości.
Radny M. Grzegorski wyjaśnił, że kwestia kolejności dróg nie budzi
wątpliwości ale dla formalności należy przegłosować.
Pani Elżbieta Lasota wyjaśniła, że plan rozwoju lokalnego jest na wiele lat i
zadania nie muszą być zrealizowane. Ale na te zadania, które radni wskażą do
realizacji na 2 lata, trzeba w budżecie zapewnić środki na ich dokumentację.
Poprosiła by odnieść się do planu lokalnego jak i do zadań na najbliższe lata.
Wójt wyjaśnił, że nie jest pewne czy te zadania wejdą, ale projekty należy
wykonać, bo może się uda coś zrobić. Wójt zasugerował, by zostawić do
realizacji modernizację GOK-u, gdyż może pod koniec roku  znajdą się środki
na projekt.
Radny Tadeusz Nowak stwierdził, że ankiety były oddawane w różnych
terminach a powinny być zebrane w tym samym dniu co rozdane.
Pani Ewa Chechelska – kierownik Ośrodka Zdrowia w Poświętnem zwróciła się
z pytaniem do radnych, dlaczego preferują modernizację boiska w Studziannie
a nie budowę kanalizacji.
Radny Czesław Sobczyk wyjaśnił, że środki na modernizację boiska są
pozyskiwane z innego programu niż na kanalizację. Stwierdził, że z informacji
Wójta wynika, że inwestycja w Studziannie ma szansę na otrzymanie środków a
kanalizacja też jest niezbędna ale środki uzyskiwane są z innych funduszy.
Radny Andrzej Kowalik zapytał, czy można otrzymać pieniądze jeśli teren nie
jest gminy lecz wspólnoty gruntowej.
Pani E. Lasota wyjaśniła, że Gmina nie musi być właścicielem ale z propozycją
musi wyjść społeczność wiejska.
Przewodniczący Andrzej Małachowski stwierdził, że społeczeństwo 
w Poświętnem jest zainteresowane realizacją kanalizacji, ponieważ jest wiele
chętnych na włączenie swoich posesji do sieci kanalizacyjnej.
Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że gmina jest za bardzo zadłużona i dlatego nie
można planować tak drogich inwestycji.
Radny Jerzy Tulin zaproponował by ustalić inwestycje do realizacji i po kolei je
przegłosować.
Radny Włodzimierz Bogusiak wnioskował by do programu rozwoju lokalnego
dopisać również kanalizację w Poświętnem.
Radny Andrzej Kowalik zaproponował, by przegłosować tylko dwie inwestycje
na 2005 rok: budowę jednej drogi i modernizację szkoły.
Radny Zdzisław Serafin zapytał, czy można głosować tylko na 2005 rok czy
należy też na 2006.
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Pani Elżbieta Lasota wyjaśniła, że wnioski składa się na 2005 i 2006 rok,
dlatego  radni powinni przegłosować inwestycje do 2006 roku.
Radny Edward Lipski postawił wniosek o przegłosowanie następujących
inwestycji na 2005 rok: modernizacja szkoły i budowa drogi przez wieś Wólka
Kuligowska.
Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek pod głosowanie.
Wniosek został przyjęty jednogłośnie.
Radny Marian Grzegorski złożył wniosek by na 2006 rok przegłosować
realizację następujących inwestycji: budowa drogi w Brudzewicach przez
Zanart i Iły oraz zagospodarowanie terenu na placu św. Marka.
Radny Czesław Sobczyk postawił drugi wniosek: budowa drogi przez Zanat i
Iły oraz modernizacja obiektu w Studziannie z boiskiem sportowym.
Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek radnego Grzegorskiego pod
głosowanie.
Za przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych, przeciw 3 radnych, 4 wstrzymało
się od głosu.
Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek radnego Sobczyka pod
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Za przyjęciem wniosku głosowało 6 radnych, przeciwnych było 5 radnych, 2
wstrzymało się od głosu.
Wniosek Radnego Grzegorskiego przeszedł z uwagi na większą liczę oddanych
głosów „za” niż we wniosku radnego Sobczyka.
Radny Jerzy Tulin postawił wniosek by wytypować trzecią inwestycję 
w rezerwie: boisko w Studziannie i droga w Małoszycach.
Wójt zwrócił uwagę, że każdy projekt to są określone pieniądze a w budżecie
nie ma ich aż tak dużo, by zrobić wszystkie projekty, na które są składane
wnioski radnych.
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek by w rezerwie ująć termoizolację
GOK-u i boisko w Studziannie.
Radny Marian Grzegorski złożył wniosek by w rezerwie ująć drogę w Kaliszku
i świetlicę w Brudzewicach.
 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił krótką przerwę w obradach w celu
uzgodnienia stanowiska nad zadaniem rezerwowym do realizacji.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wójt
zaproponował, by jako zadanie rezerwowe,  po zadaniach  priorytetowych
wskazać do realizacji termoizolację GOK-u.
Radni nie wnosili uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek dotyczący wykonania
termoizolacji GOK-u (jako zadanie rezerwowe) pod głosowanie.
Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od
głosu. Wniosek został przyjęty.
Pani Elżbieta Lasota przedstawiła planowane koszty wykonania projektów na
planowane zadania:
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– na modernizację szkoły – 15 tys. zł,
– na drogę przez Wólkę Kuligowską – 10 tys. zł,
• na termoizolację GOK – 10 tys. zł,
• na drogę przez Zanart, Iły – 15 tys. zł,
• urządzenie placu Św. Marka – jeszcze nie ma szczegółowych danych.
Pani Jadwiga Wójcicka – skarbnik gminy stwierdziła, że być może uda się
wykonać wszystkie projekty.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia planu rozwoju lokalnego Gminy Poświętne na lata 2004 i
2006. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.
Uchwała Br XVII/100/04 w załączeniu do protokołu.
Ad. pkt 6. Interpelacji nie zgłoszono.
Ad. pkt 7. W wolnych wnioskach głos zabrali:
– Radny Andrzej Pawlik zwrócił uwagę na niewielką frekwencję sołtysów na

sesji. Poruszył również temat szacowania szkód wyrządzonych przez
zwierzynę leśną. Stwierdził, że mieszkańcy się skarżą na duże szkody
wyrządzone przez zwierzynę, a ich szacowanie ma się odbyć dopiero jesienią.
Druga kwestia dotyczy rozprzestrzenienia się plagi lisów. Lisy wynoszą
ptactwo domowe i nie są to pojedyncze przypadki.

– Radny Jerzy Tulin złożył wniosek o pociągnięcie piątego przewodu od
transformatora w Małoszycach do wyjazdu ze wsi Małoszyce na drogę
krajową (około 200-300 m), gdyż w tej okolicy jest w realizacji budowa stacji
gazowej.
Następnie radny poruszył temat wniosku Ks. J. Drewniaka złożonego na
poprzedniej sesji o dofinansowanie ogrzewania w kościele. Poprosił, by
przemyśleć tą sprawę i jak się wygospodarują jakieś środki to od Rady
Gminy przekazać na ten cel jakąś kwotę.

– Radny Marian Grzegorski stwierdził, że zwracał się do Wójta o zaproszenie
na sesję nadleśniczego i ten wniosek nie został zrealizowany.
Wyjaśnił, że jeśli chodzi o szacowanie szkód wyrządzonych w ziemniakach,
to szacowanie odbywa się teraz a drugie jesienią. Jeśli chodzi o lisy, to
powinno się na nie polować, gdyż jest ich za dużo.

– Radny Włodzimierz Bogusiak poprosił o oczyszczenie strugi w Poświętnem
od posesji P. Łukasików do P. Franasa.

– Pan Stanisław Barul insp.- d/s rolnictwa w Urzędzie Gminy wyjaśnił, że rów
jest już oczyszczony przez pracowników interwencyjnych.

– Radny Edward Lipski zwrócił uwagę na chuligaństwo wśród młodzieży i
brak dozoru policji.
Poinformował, że w Stefanowie została zniszczona  nowa tablica ogłoszeń
oraz rozebrano ogrodzenie z elementów betonowych na jednej z posesji.
Radny poprosił by interweniować o większy nadzór policji, zwłaszcza
podczas dni wolnych od pracy.



9

– Radny Jerzy Tulin stwierdził, że w innych miejscowościach też widać oznaki
chuligaństwa i wandalizmu, niszczone są znaki drogowe.
 Radny poinformował, że dużo ludzi wywozi śmieci do lasu i należałoby
stosować kary z tego tytułu.

– Radny Marian Grzybek zapytał czy jest jakaś odpowiedź z Telekomunikacji
Polskiej w sprawie zainstalowania aparatu telefonicznego w Wólce
Kuligowskiej.

– Pani Elżbieta Lasota odpowiedziała, że jeszcze nie ma odpowiedzi na
złożony wniosek o zainstalowanie telefonu w tej miejscowości.

– Radny M.Grzybek  poinformował, że w Wólce Kuligowskiej nie ma tablicy 
z nazwą miejscowości.

– Pan Tomasz Gawęda – sołtys wsi Buczek poinformował, że w Buczku nie
wszyscy mieszkańcy podpisali umowy na odbiór śmieci. Sprawa płatności nie
została do końca rozwiązana. Firmy wywozowe dużo obiecywały, że będą
dawać worki na śmieci a nie dają.

– Wójt odnosząc się do niektórych wniosków zasugerował, by na następną
sesję zaprosić komendanta policji i poruszyć temat bezpieczeństwa i
porządku.
W sprawie kontroli podpisywania umów o wywóz śmieci – rozpoczniemy
kontrole w lipcu.
Wójt poinformował o zebraniach w sprawie śmieci na działkach
letniskowych w Wólce Kuligowskiej i Ponikle. Przekazał ustalenia ze
spotkań.
Następnie Wójt poinformował o remontach dróg gminnych i planowanych
kosztach. Stwierdził, że kamień jest droższy niż w roku ubiegłym a środków
na drogi jest mniej.
Odnosząc się do remontu drogi w Mysiakowcu-Kępie Wójt poinformował, że
po rozmowie z Wójtem Gminy Rzeczyca, otrzymał odpowiedź, że
mieszkańcy i radni gminy Rzeczyca  nie są zainteresowani remontem tej
drogi na ich terenie. 

– Pani E. Lasota odnosząc się do remontów dróg gminnych ze środków
rekultywacji, zapytała od której strony zaczynać remont drogi w
Mysiakowcu.

– Radny Edward Lipski poinformował, że nieobecny radny z Mysiakowca
upoważnił go do wypowiedzi w tej sprawie i prosił o przekazanie informacji
by drogę w Mysiakowcu remontować od granicy z gminą Rzeczyca.

– Wójt poinformował, że związki zawodowe w Dębie znów poruszyły temat
funduszu socjalnego. Jeśli wypłacimy nauczycielom pieniądze, które miały
być przeznaczone na remonty w szkołach za ich zgodą, to nie będzie z czego
robić remontów.

– Pan Krzysztof Franas – dyrektor Zespoły Szkół Samorządowych 
w Poświętnem stwierdził, że nauczyciele w Poświętnem są za inwestycjami 

w szkole i dlatego swoje pieniądze przekazują na ten cel. Ale czuje się złą        
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atmosferę i nagonkę na nauczycieli a przecież nauczyciele oddają duże
pieniądze do budżetu gminy.
• Radny Marian Grzybek zwrócił uwagę na zły stan drogi  powiatowej 

w kierunku do Gapinina.
Więcej uwag i wniosków nie zgłaszano.
Przewodniczący Rady Gminy zamknął XVII sesję Rady Gminy Poświętne.

Protokół sporządziła:

Elżbieta Sobczyk

 


